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Abstract (en)
The movement has a centrifugal coupling mechanism with two coupling mobile parts (411, 412), where rotation of one of the mobile parts drives
rotation of the other mobile part. The centrifugal coupling mechanism includes an inertial pawl secured to a hub (415) of the former mobile part and
meshed with stops (416) secured to the latter mobile part. The inertial pawl is constituted by pressure levers (413) and strips (414), and the latter
mobile part intermeshes with a weight pinion of an oscillating weight.

Abstract (fr)
Il s'agit d'un mécanisme d'embrayage (41) comprenant un premier et un deuxième mobile d'embrayage (411,412), la rotation dudit premier mobile
d'embrayage (411) entraînant la rotation dudit deuxième mobile d'embrayage (412). Le mécanisme d'embrayage est un mécanisme d'embrayage
centrifuge comprenant un cliquet inertiel (413,414) solidaire du moyeu (415) du premier mobile d'embrayage (411), et venant en prise avec des
butées (416) solidaires dudit deuxième mobile (412).
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